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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !
Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012. évi

XXXVI. Törvény 42.§ (8) bekezdése, továbbá az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II.24.) OGY határozat 124 . §-a a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Varga
Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszter úrhoz

„Hogy áll a SZÉP kártya ügye Luxemburgban?”

Tiszteit Miniszter Úr !

A Bruxinfo információi szerint „Brüsszel még 2013 . június 20-án döntött arról, hogy
az Európai Bíróság elé viszi az étkezési és szabadidős utalványokkal és üdülési csekkekke l
(SZÉP kártya és Erzsébet utalvány) kapcsolatos magyar szabályozást.”. A tudósításból azt is
megtudhatjuk, hogy 2014 április 7-én érkezett meg az Európai Bírósághoz a magyar SZÉ P
kártya és az Erzsébet utalvány ügyében a hivatalos beadvány, majdnem tíz hónappal az után,
hogy az Európai Bizottság bejelentette, a kötelezettségszegési eljárás harmadik szakaszakén t
Luxembourg elé citálja Magyarországot . Úgy tudjuk, hogy a Bizottság megítélése szerint a
2012. január elseje óta hatályban lévő szabályozás ellentétes a letelepedés szabadságának és a
szolgáltatások szabad nyújtásának az EU alapszerződésében rögzített elveivel, és a 2006-ban
hatályba lépett szolgáltatási irányelvvel sincs összhangban . Brüsszel érvelése szerint az új
magyar szabályozás monopóliumot biztosít egy alapítvány számára azoknak a (papír alapú é s
elektronikus) hideg, valamint a papíralapú meleg étkezési utalványoknak a kibocsátására ,
amelyeket a munkáltatók juttatnak munkavállalóik számára . A testület úgy vélte, hogy az új
monopólium bevételeinek szociális célú kiadásokra történő felhasználása nem indokolhatja a
bevezetett korlátozásokat

Képviselői munkám során többen kerestek meg, érdeklődve az Erzsébet-utalvány
jövőbeli sorsával, az Európai Unió Bírósága várható ítéletével kapcsolatosan . A témával
kapcsolatos információk hiányában sajnos nem tudom az érdeklődőket megfelelő ismerette l
ellátni .



Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :

1.) A Magyar Állammal milyen érveket sorakoztatott fel a Bizottság által vélt letelepedé s
szabadságának, a szolgáltatások szabad nyújtásának korlátozása, a szolgáltatás i
irányelvek és a versenykorlátozás tilalmának az EU alapszerz ődésében rögzített
elveinek megsértésével szembe ?

2.) Melyik ügyvédi iroda kapott megbízást arra, hogy a Magyar Államot képviselje a z
Európai Unió Bíróságon az Erzsébet-utalvány ellen indított keresetben ?

3.) Milyen stádiumban van az Európai Unió Bíróságánál a per, mikor várható döntés ?

Budapest, 2015 . március .27 .

Várom megtisztelő válaszát!

Lukács Zoltán
(MSZP)

országgyű lési képviselő
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